
2011Z10224

Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de minister en staatssecretaris van Veiligheid en
Justitie over het bericht dat Justitie geld heeft geboden om een schandaal bij het Nederlands
Forensisch Instituut te verzwijgen (ingezonden 18 mei 2011)

1
Wat is uw reactie op het bericht ‘Justitie wilde schandaal afkopen’? 1)

2
Is het waar dat Justitie heeft geprobeerd de ouders van de mogelijk vermoorde D. S. te laten
zwijgen over het schandaal rond het bij het Nederlands Forensisch Instituut (NFI) verdwenen
hart van hun dochter door hen in ruil voor geheimhouding geld te bieden? Zo ja, is het
gebruikelijk mensen geld aan te bieden in ruil voor geheimhouding over mogelijke
misstanden of blunders? Is dit vaker gebeurd? Zo ja, hoe vaak? Zo nee, wat is volgens u de
gang van zaken geweest in het aanbod van Justitie, dat door de ouders als zwijggeld werd
opgevat?

3
Heeft u er begrip voor dat de ouders exact willen weten wat er is gebeurd? Op welke wijze
kunt u hen in hun wens zoveel mogelijk tegemoet komen?

1)
http://www.telegraaf.nl/binnenland/9804859/__Justitie_wilde_schandaal_afkopen__.html?sn
=binnenland


